
ПРОТОКОЛ 
 
 

от 
 
 

проведено Общо събрание на Мерцедес-Бенц Клуб България 
на 20.12.2009 г. в НСА 

 
 
Откриване на събранието 11.00ч 
Присъстващи 38 членове на клуба, от които 6 члена на УС. 

Избран за водещ на ОС – Пенчо Иванов 
Присъствали от УС: 

- Николай Чалъков 
- Илия Горанов 
- Пенчо Иванов 
- Людмил Деянов – секретар и протоколчик на събранието 
- Димитър Новков 
- Антон Каракашев 

 
Дневен ред: 

1. За приемането на Клуба – Николай Чалъков 
 
 

2. Въпроси към УС – валиден ли е УС – според протокола приет на предишното 
заседние и решението на СГС, УС е валиден до 11 м 2010 г. 

3. Трябва да се публикува протокола от миналото Общо събрание, проведено през 
2008 г, при което се гласува УС да стане от 5 на 7 члена. 

4. Членове на УС, които не допринасят за развитието на клуба или не участват в 
работата на УС, да подадат оставки и на тяхно място да се изберат други 
членове, след предизборна кампания. 

5. Какво е досегашното развитие на клуба 
- Некомерсиализацията на клуба; 
- създаване на собствен форум с нови хостинги и адреси; 
- Приемане на клуба за члена на Международната клубна организация на МБ ; 
- Изготвена и разработена нова Интернет страница, в сайта на клубовете. 

6. Взимането на решения от Членовете на УС и публикуването им във форума. 
Преди УС да вземе решение, да се излага във форума на обсъждане от 
членовете. 

7. В секцията за Членовете на клуба, няма да има модериране, освен в случаите на 
псуване, обиждане, нападки на расова и етническа основа. 
- Гласували ...................... 38 
- За .................................... 23 
- Против ........................... 13 
- Въздържали се ................ 2 
- Решението е прието. Секцията за Членове няма да се модерира. 

8. Избор на нови модератори. 



- Във форума ще се пусне тема с предложения за нови модератори – срок на 
обсъждане на кандидатурите – 1 седмица. 

- Модераторите ще се избират след направен анкета, пак във форума – срок на 
анкетата – една седмица. 

9. Дата на следващо ОС – 20.03.2010 г. Събранието ще бъде отчетно-изборно. 
10. Избиране на Почетни членове – след обсъждане и анкета във форума. 
11. Темата за Регионалните отговорници – ще бъде решено на ОС, което ще се 

проведе на 20.03.2010г. Тогава ще бъдат определени техните права и 
задължения. 

12. PR и реклама – отговорник Крум. 
13. Отчет на приходите и разходите – Направен от члена на УС и Касиер на клуба 

Илия Горанов. В касата на Клуба и в сметките на клуба до провеждането на ОС 
на 20.12.2009 г. има около 4704 лв. (сумата не е точна, тъй като има закръгляния, 
а част от парите са във валутна сметка). 

14. Предложения при приемането на нови членове. Бяха дадени предложения, при 
приемането на нови членове на клуба, да им бъдат давани пластини за номера и 
стикери с логото или веб адреса на клуба – безплатно. 

15. Преди следващото ОС, което ще се проведе на 20.03.2010 г, ще се направи тема 
във форума за предлагане на нови членове на УС, които ще си направят 
предизборна кампания и ще кажат, какво ще свършат за развитието на Клуба 
през мандата си в следващите две години. 

16. Закриване на събранието – 13.00ч 
 
Водил събранието – Пенчо Иванов 
Присъствали от УС: 

- Николай Чалъков 
- Илия Горанов 
- Пенчо Иванов 
- Людмил Деянов – секретар и протоколчик на събранието. 
- Димитър Новков 
- Антон Каракашев 

 
София, НСА 
20.12.2009 г. 


